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Datum: 2024-09-09 

Tid: kl 19.00-20.45 

Plats: Klubbstugan Lötbodal 

Närvarande:   Anmält förhinder: 

Cecilia Trehn, ordförande   Rolf Björk, kassör 
Madelen Selling   Caroline Ling 
Erika Bjureby  
Carina Kronqvist (adjungerad) 
Pia Lundin  
Kjell Gustavsson 

1. Mötet öppnas 

Cecilia hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

2. Fastställande av dagordning 

Utsänt förslag till dagordning fastställs. 

3. Val av mötessekreterare 

Carina Kronqvist väljs till sekreterare för mötet. Carina hälsas välkommen som 

adjungerad sekreterare i styrelsen. 

4. Val av justerare 

Pia Lundin valdes till justerare av dagens protokoll. 

5. Föregående protokoll 

Protokoll från styrelsemöte 2024-08-05 är justerat och publicerat på hemsidan.  

Uppföljning av frågor från föregående möte: 

- Ytterlampa till lillstugan – Caroline har fixat, punkten klar. 

- Inköp av agilityhinder (Erika och Pia) – se punkt 10 

- Lås till dassen – Kjell har fixat och kod kommunicerad till medlemmarna, 
punkten klar 

- Skylt till klubben – Pia har kontaktat kommunen, punkten är under 
bearbetning. 

- Avstämning datum för städ- och fixardag – sektorerna har fått möjlighet att 
yttra sig angående styrelsens förslag till datum, den 13 oktober. Inga 
synpunkter har inkommit, så vi kör som planerat. Mail kommer skickas ut till 
medlemmarna, ansvarig Madelen.  

- Föreläsare till höstens medlemsmöte – Pia har sökt en person som har en sk 
ID-hund, dock utan svar.  

https://gnesta-trosa-bk.se/wp-content/uploads/2024/08/Styrelsemotesprotokoll-240805.pdf
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6. Ekonomisk rapport 

Rolf lämnar ekonomisk rapport per den 31 augusti (se bilagor). Saldot på 
bankkontot var 186 tkr per detta datum. Då anmälningsavgifter fortfarande sitter 
låsta hos SBK på grund av det nya tävlingssystemet och att redovisningen från 
Stripe inte fungerar som det ska har SBK en skuld till klubben. Vi saknar alltjämt 
anmälningsavgifter som klubben inte fått än. Eftersom det råder svårigheter att 
stämma av exakta summor i relation med SBK Tävling får Rolf i uppdrag att 
undersöka med distriktet vilka vägar som är möjliga och hur andra 
Sörmlandsklubbar agerar i samma fråga.  

7. Rapport från sektorerna 

a) Utbildning (HUS) 

Pia rapporterar 

 Kurser under hösten, vardagslydnad och valpkurs.  

 Rallylydnad grundkurs och specialsök har dessvärre ställts in pga för få 
anmälningar.  

 En kurs i personsök kommer att gå den 8 november.  

 Öppen träning upptas från kommande torsdag och det som återstår här är 
att säkra upp värdar för respektive tillfälle.  

 Tre av klubbens instruktörer (Marita Teräs, Cecilia Trehn och Kia Collin) 
har deltagit vid distriktets clinic Lekutveckling med Eva Bodfäldt. 

 Instruktörsträff är genomförd i mitten av augusti.  

b) Tävling (TÄS) 

 Appelltävling genomförd den 12 augusti med fint deltagande av 10 
ekipage. Denna tävling var årets sista brukstävling.  

 Brukslydnad med Catrin Englund kommer att arrangeras 21 september, 
denna är fulltecknad.  

 24 september och 1 oktober arrangerar TÄS öppen träning i brukslydnad 
där alla hjälps åt.  

c) Stuga/område och Kök 

Kjell rapporterar gällande stuga/område. 

 Toaletterna är inredda och numera låsta med kodlås 

 Kjell jagar Gustav Davidsson för att få återkoppling gällande installation av 
dräneringsbrunnar, kommunen har att bekräfta till entreprenören för att 
klubben ska kunna få arbetet gjort. Vi vill gärna få jobbet gjort innan tjälen 
går i marken.  

d) Rasutveckling/MH (RUS) 

Cecilia förmedlar rapport från Linda.  
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Klubben tog vid senaste styrelsemötet beslut att vila aktiviteterna inom RUS för 
2025, detta då flera aviserat att man är beredd att avgå från sina åtaganden. 
Cecilia och Pia kallar till en träff med involverade i sektorn för att prata om hur vi 
ska arbeta med sektorn i framtiden.  

e) Medlem 

Madelen rapporterar.  

 I augusti har vi fått 7 nya medlemmar och tappat 1. Från årsskiftet har 
föreningen fått 47 medlemmar och tappat 25 stycken.  

 Styrelsen tackade av Madelen Selling med en liten gåva och önskade 
varmt lycka till i Skövde framöver.  

 Föreningen har att utse ny medlemsansvarig och Madelen summerar 
några punkter kring sina uppgifter till Cecilia inför att utse ny 
medlemsansvarig.  

f) Rallylydnad 

Klubben har dialog med ett antal intresserade som jobbar med rallylydnad för att 
eventuellt starta upp en ny sektor. Cecilia har dialogen med Linn Jensen. 

8. Inkommande skrivelser 

 

Svar lämnat 240903 
 
Till styrelsen för kännedom 
 
Cecilia kollar om det berör 
lokalklubb eller ej 

Till HUS för åtgärd 
 
Till TÄS för åtgärd 
 
Till styrelse o sektorer för 
kännedom 

Besvarat av medlemsansvarig 

Undersöker möjlighet till 
klubbmöte i november 

Besvarad av 
medlemsansvarig 

Till styrelsen för kännedom 

Till styrelse o sektorer för 
kännedom 

Ingen åtgärd 
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9. Utgående skrivelser 
Inga utgående skrivelser.  
 

10. Agility-satsning (beslutspunkt) 
Fortsatt diskussion kring klubbens behov av material och hinder för att hålla en 
introduktion / nybörjarkurs i sporten. Erika meddelar att hon av tidsbrist inte har 
möjlighet att hålla en introduktion under hösten, vilket funnits som ett alternativ 
då det inte gått att boka någon agilityinstruktör som kan hålla kurs. Erika har tagit 
fram ett nytt förslag gällande inköp av hinder, via Stockholmsmässan. Detta till ett 
lägre pris än föregående förslag och inom tidigare beslutad budget. 
 
Mötet beslutar att: 

1. Vi köper in hinder via Stockholmsmässan, för leverans efter utställningen i 
december. Det blir en grunduppsättning av hinder bestående av 5 st 
hopphinder, 1 slalom och 4 tunnelsäckar, till en kostnad ca 13.000 kr. Erika 
gör beställningen. 

2. För att lösa ledarfrågan planerar vi att anlita en instruktör som kommer 
och håller kurs. Erika åtar sig att stämma av lämpligt namn för en 
planerad nybörjarkurs i april/maj 2025.  

3. Information via hemsidan efter att punkterna ovan är lösta.  
 

11. Kommande aktiviteter – kom ihåg, vem gör vad 

- Medlemsnytt: senast 30 september, Cecilia stämmer av med Caroline 

- Städ- och fixardag: 13 oktober, se punkt 5.  

- Träff/avstämning styrelsen och sektorer: 13 oktober. Cecilia ansvarar för 
kallelse och upplägg i samråd med Caroline. 

- Medlemsmöte: 10 november då vi bl a har fyllnadsval då några ledamöter har 
avgått under året. Valberedningen har kandidater som planeras täcka för 
november och fram till årsmötet.  

- Funkis-tack: 15 november, Cecilia och Erika undersöker lokal samt stämmer av 
med ansvariga i sektorerna om inbjudningar.  

 
12. Övriga frågor 

a) Erika tog upp frågan om inomhusträning för höst/vinter/vår. Nykvarn och Flen 
var alternativ under den gångna vintern. Mötet beslutar att gå vidare och 
undersöka dessa möjligheter även för kommande säsong. Pia tar det till HUS. 

 
13. Mötet avslutas 

Cecilia tackar för ett bra möte och avslutar detsamma. 
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Vid protokollet 
Carina Kronqvist 
 
 
Justeras 
 
 
 
____________________________ ___________________________ 
Cecilia Trehn, ordförande  Pia Lundin, justerare 
 


